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III. tema
O splošnih načelih, na katerih 

deluje ZK, je podal poročilo tov. 
Vidovič Franc:

a) Zveza komunistov je revolu
cionarna in enotna organizacija ter 
vodilna idejno politična sila delav
skega razreda in vseh delovnih 
ljudi v boju za socializem na te 
meljih samoupravljanja.

— Zgodovinska naloga in cilj ZK 
je ustvariti brezrazredno komuni
stično družbo.

— ZK v interesih in opredelit
vah naših narodov in narodnosti, 
da si v jugoslovanski večnarodni 
skupnosti zagotovijo svoboden so
cialističen razvoj, enakopravnost, 
bratstvo in enotnost v skupnem in
teresu za krepitev neodvisnosti, 
suverenosti, samostojnega samo
upravljanja socialističnega razvoja 
mednarodnega položaja in neuvr
ščene politike Jugoslavije v svetu.

— Program ZK določa cilje in 
temeljne smeri idejno političnega 
sodelovanja vseh članov ZKJ.

Svojo avantgardno vlogo ure
sničuje ZKJ v boju za razvijanje 
socialističnega samoupravljanja 
kot oblike diktature proletariata v 
sedanjem obdobju razvoja naše 
družbe.

b) ZK deluje prek družbene ak
cije delavskega razreda in drugih 
delovnih ljudi skupaj z vsemi sor 
cialističnimi ustvarjalnimi družbe
nimi silami, zbrani v:

— socialistični zvezi
—- sindikatu
— mladini
— v celotnem sistemu družbene

ga samoupravljanja

— in državne oblasti
— Članstvo v ZK ne daje nika

kršnih privilegijev niti posebnega 
družbenega položaja.

Komunisti se bojujejo za ideje, 
politiko in stališča ZK z močjo 
preprečevanja in orgamentov s 
prizadevnostjo, doslednostjo in o- 
sebnim zgledom, z ustvarjalnim  in 
neposrednim delovanjem v organi
zacijah združenega dela, drugih 
samoupravnih organizacijah in

skupnostih, v družbenopolitičnih 
organizacijah v organih družbeno
političnih skupnostih, v sistemu 
splošne ljudske obrambe in v dru
gih demokratičnih oblikah družbe
nega in političnega življenja.

— S takšnim delovanjem ZK ne
nehno preizkuša svojo politiko in 
prakso, svoja stališča in svojo ak
cijo.

— Komunisti prevzemajo in no
sijo za svojo družbeno delovanje 
odgovornosti pred delavskim raz
redom svojim narodom in jugoslo
vansko socialistično skupnostjo, 
pred delavskim kolektivom v ka
terem delajo, pred občani družbe
nopolitične skupnosti, v kateri ži
vijo.

— Delo ZK in njenih članov je 
javno in nenehno izpostavljeno o- 
ceni in kritiki delavskega razreda, 
delovnih ljudi ter njihovih samo
upravnih in družbenopolitičnih or
ganizacij.

c) Teoretični in idejni temelj ZK 
je znanstveni socializem op. mark
sizem, obravnavajo marksistično 
teorijo aktivno in ustvarjalno. "Kot 
znanost, ki se nenehno razvija in 
bogati s sodobno družbeno prakso 
in novimi spoznanji človekove mi
sli.

d) Pripadnost ZKJ je izraz lastne 
idejne in. politične opredelitve lju
di, ki s prostovoljnim vključeva
njem vanjo zavestno sprejepiajo 
program, statut in politiko ZKJ ter 
obveznost, da se bojujejo za n ji
hovo uresničevanje.

— Demokratični centralizem je 
temeljno načelo notranjega življe
nja organiziranja in delovanja ZKJ 
vseh njenih članov organizacij in 
organov. Demokratična vsebina te
ga načela se ujesničuje in potrjuje 
v razvijanju takšnega sistema od
nosov in organiziranega delovanja 
v ZKJ, v katerih je. član temeljni 
subjekt v oblikovanju politike in 
stališč zveze.

e) Oblike organizacijskega, ak
cijskega in idejnopolitičnega pove
zovanja članstva zveze izhajajo iz 
enakih pravic in dolžnosti vsake
ga člana, da organizirano in aktiv
no sodeluje v oblikovanju in ure
sničevanju ciljev ter politike ZKJ.

— Komunisti in njihove zveze v 
socialističnih republikah in pokra
jinah sestavljajo ZKJ. ZKJ se raz
vija in deluje kot enotna organi
zacija vseh članov in njihovih or
ganizacij na območju SFRJ na pod
lagi njihove enotne ideološke u- 
smeritve in politične opredeljeno
sti v boju za zgodovinske interese 
delavskega razreda in skupne in
terese nacionalne enakopravnosti, 
bratstvo in enotnost narodov in 
narodnosti Jugoslavije ter na pod
lagi enakopravnega položaja sa
mostojnosti in odgovornosti ZK so
cialističnih republik in pokrajin.

g) ZKJ pomaga kot samostojen 
in aktiven subjekt, ki za svojo de
javnost odgovarja svojemu delav
skemu razredu in svojim narodom, 
krepiti socializem v svetu in do'1 
sledno uresničuje načela sociali
stičnega internacionalizma.

— Pri sprejemu novega člana 
mora imeti naslednje vrline:

— politično opredeljen
— moralne človeške vrline
—• ideološko izobraženost
— ZK Slovenije se je razvila 

pod vplivom oktobrske revolucije 
iz levih kril socialdemokratskih 
organizacij, ki so se leta 1920 
združile v slovensko delavsko 
stranko in se neposredno zatem na 
II. kongresu socialistične delavske 
stranke Jugoslavije (komunistov) 
v Vukovaru vključila v enotno 
KPJ. Po IV. državni partijski kon
ferenci leta 1934, na kateri je bil 
sprejet sklep o ustanovitvi nacio
nalnih komunističnih partij, je bi
la leta 1937 ustanovljena KPS.

IV. tem a

RAZPRAVA S PREDSEDNIKI IN 
SEKRETARJI OO (POROČILO 
PODA TOV. VOLAJ BORIS)

V svojem  uvodnem  re fe ra tu  bi 
se rad  dotaknil neka te rih  stvari, 
k i niso bile v polni m eri realizi
rane. Vem, da je  obdobje po 9. 
kongresu  ZSMS za oceno Uresni
čevanja akcijskega p rogram a in 
doseženih rezu ltatov  časovno ze
lo k ratko , vendar pa je  zadostno 
po intenzivnosti in m oči procesa 
izvajanja. Zato m enim , da danes 
na tem  sem inarju  dobim o pravo 
oceno, ki pa m ora b iti tudi kon
k reten  prispevek k dograditvi že 
sp re je tih  akcijsk ih  in  okvirnih 
program ov. Da se bo akcijsk i 
p rogram  vsekakor najbo lje  reali
ziral, bom  podal nekaj ključnih  
vprašan j, za k a te ra  m enim o, da 
pom enijo zavoro za h itre jš i in 
intenzivnejši p rodor m ladine v 
družbeno življenje.

(N adaljevanje na 2. strani)

Razgovor o stabilizaciji je vodil direktor OZD dipl. ing. Maks Mrcina
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V osnovni organizaciji se m ora 
delo organizirati tako, da bo 
vsak član vedel, kaj m ora  delati, 
da bo seznanjen z akcijsk im  in 
okvirnim  program om , da bo ak 
tivno sodeloval p ri oblikovanju 
sklepov in stališč 0 0  ZSMS, da 
bo neposredno vplival na vodstvo 
in  bo prispeval k razv ijan ju  de
m okratičnosti, k ritičnosti in sa
m okritičnosti. Da nova vsèbina 
še ni popolnom a uspela, je  krivo 
vse preveč forum sko delo. P red
sedstva osnovnih organizacij se 
preveč sesta ja jo  in o posam eznih 
vp rašan jih  razprav lja jo , ne da bi 
v to družbenopolitično delo 
vključevala tud i ostalo članstvo 
0 0  in ga m obilizirala na podlagi 
sp re je tih  stališč.

Pa še to: dokler bom o čakali 
na iniciative od zgoraj, ne pa 
uresničevali Svoja konkretna  sta 
lišča, dokler ne bom o im eli na 
vseh področjih  ja sne  usm erjeno
sti, vse do tedaj bom o imeli te
žave z o rganiziran jem  ostalih  
m ladincev. Veliko pa je  od vod
stev 0 0  tudi odvisno, kako se bo 
m lad ina v njihovi sredini vključe
vala v družbenopolitično življe
nje. K ajti mi ne rabim o popot
nikov, am pak  aktivne sprem lje- 
v rlce razm er, ki se z m ladostno 
energijo  in elanom  revolucionar
no vključu je jo  v akcije, katere  
si bom o zadali. Zato m ora 
naša sleherna 0 0  posta ti živ or
ganizem , ki se m ora  na teh  osno
vah neprek in jeno  obnavljati, če 
noče dopustiti, da jo  dogodki, ki 
jo  obdajajo , pregazijo, ali če no
če zaosta jati, če noče da jo  po tis
nejo  ob stran , da jo  m anj vred
no tijo  in podobno. Da ne postane 
na k ra ju  sam o opazovalka in  ne
m očna očividka današn jih  doga
jan j. Zato naj sleherni član 0 0  
ZSMS učinkovito uresn iču je 
sp reje te  sklepe in stališča.

Da bo to  še bolj učinkovito, 
m ora  posta ti organizirano. K ajti 
o rganizacijska vp rašan ja  so lah
ko tudi idejna. K om u je  to rej 
po trebno  pačenje načel reorgani
zacije ZSMS. Predvsem  tistim  si
lam  in posam eznikom , ki jim  je  
na poti organizacijsko m očna in 
m nožična ŽSMS in k a teri jo  želi
jo  z rah lja ti in  s tem  onesposobiti 
za akcijo.

Zato m enim , da je  že sk ra jn i 
Čas, da tud i p ri nas napravim o 
koren ite  sprem em be in organi
zirano pristopim o k realizaciji 
sp re je tih  sklepov in stališč.

Pogovor s p redsednik i in  sekre
ta rji:

TOZD I — predsednik tov. Ka
luža Ivan

Tov. Gornik:
P redsednik  te 0 0  ZSMS se za

veda svojih dolžnosti in si p r i
zadeva k delavnosti, vendar v 
svoji sredini nim a podpore. Tov. 
Vidoviča sm o prosili, da se po
govori s sek re tarjem  Ivanom  
Prahom , članom  ZK, o njegovi 
nedelavnosti. Tov. Vidovič je  de
ja l, da naj za to zadolžijo sekre
ta r ja  ZK te 0 0  ZSMS.

Tov. Kaluža:
Dejal je, da- je  sam  priprav il 

p rogram  0 0 ,  ostali m ladinci mu 
pa sam o obljub ljajo , da bodo so
delovali, na sestanke pa ne p ri
haja jo . Sam  pa ne m ore nared iti

vsega, k a r  je  potrebno. N edela
ven- je  tudi sek re ta r tov.. Ivo 
P rah, k ljub  tem u, da im a podpo
ro od vodje TOZD I.

Tov. Gornik:
Videl sem  p ri reorganizaciji 

m ladine v tej 0 0 ,  da je  m ladin
ce treb a  vzpodbuditi, p red lagati 
pa je  treb a  nekatere  organizacij
ske sprem em be.

Tov. Rojko Jože:
Polno stva ri je, ki jih  niso 

uspeli rešiti, ker je  m lad ina ne
ak tivna in zarad i f luk tuacije  ka
drov. M orali bi se pogovoriti m ed 
seboj, vendar se zarad i nezani
m an ja  to ne da uresničiti.

S pre je t je  bil nasledn ji sklep:
T reba je  sklicati problem sko 

sejo  konference in nan jo  pova
b iti vodjo TOZD, m ladince, p red 
vsem p a  člane ZK je  treb a  vklju
čiti v delovanje.

Tov. Volaj:
0 0  ZSMS TOZD I bi lahko bila 

najm očnejša , ker je  delovnih n a j
več m ladincev.

Tov. Zaletel:
D ejal je, da je  iz navedenih 

razlogov nedelavnosti treb a  po
tegniti nekatere  sklepe, s kate
rim i bi se p rob lem i razrešili.

P redlagal je:
—• ponovni kadrovski pregled 

članov ZSMS;
— na podlagi tega spiska pa se 

n a  n ivoju KS ZSMS in predhod
no v OO ZSMS pregleda kadrov
ska sestava p redsedstva in  even
tualno  pred laga nove člane, ki 
ču tijo  in teres do dela;

— sklicati je  treb a  problem sko 
sejo  konference;

— sklicati je treb a  problem sko 
0 0  ZK.

Tov. Vidovič:
Menim, da so m ladinci 8 u r  ve

zani na fizično delo in se zato 
lahko sestanejo  m ed m alico ali 
po delu. V drugih  TOZD se m la
dinci lažje pogovore. Aktivne 
m ladine pa tu  dejansko ni, ker 
so tu  večinom a poročene ženske, 
p recej je  m ladincev iz sam skega 
dom a, s katerim i pa je  treb a  n a j
ti pravi stik. M ladinska organiza
cija  je  to p rob lem atiko  dolžna 
obravnavati. O tem  problem u naj 
se in fo rm ira  vodstvo TOZD I in 
naj ga pom aga rešiti. P rositi je  
treb a  tud i se k re ta rja  0 0  KS, 
predsednika s ind ikata  in vodjo 
TOZD I za pomoč. Prav tako pa 
tud i p redsednika m ladine občine.

TOZD II — predsednik tov. Ri
sto vič Bojan

P re jšn ji p redsednik  je  zapustil 
podjetje , m lad inska organizacija 
p a  je  osta la  nem očna. Sedaj so 
začeli m ladinci pionirsko delo. 
Novo vodstvo je  prevzel tov. Ri- 
stovič B ojan kot predsednik  in 
tov. K rošlin  Boris kot sek re tar. 
M ladinca sta  p rip rav ljena delati 
resno in naprav iti še boljšo m la
dinsko organizacijo  v tej 0 0  
ZSMS.

Tov. Ristovič Bojan:
Dejal je, da se je  šel pozanim at 

o delovanju k tov. Š p italerju , 
članu sta rega predsedstva, ven
d ar ni dobif zadovoljivega odgo
vora. Sedaj sestav ljajo  novo 
predsedstvo. Spisek m ladincev že 
im ajo, težava je  le štiriizm ensko 
delo.

Tov. Vidovič:
Če je  situac ija  takšna, se lahko 

m ladinci dogovorijo p r i vodilnih 
in bi im eli om ogočen vhod v 
OZD, tudi ko so prosti, da bi lah
ko bolj poživili delo.

Tov. Žagar:
Po m ojem  bo im el tov. R istovič 

težko nalogo. M ladinci iz eno
izm enskega dela ne m orejo  oce
n iti dela m ladincev v več izme
nah. K dor je  zaveden m ladinec 
se bo vseeno udeleževal sestan 
kov. Jaz ob ljub ljam  tov. R ističu, 
da m u  bom  pom agal, k a r  bo v 
m o jih  močeh.

S p re je t je  bil nasledn ji sklep:
Sklicati je  treb a  voillno in p ro 

gram sko sejo 0 0  s pom očjo 
p redsednika sind ikata  in  sekre
ta r ja  ZK v TOZD.

Tov. Zaletel:
Menim, da je  p ri sp re jem an ju  

sklepov treb a  točno defin ira ti 
nosilce in  rok, ker bo le n a  ta  
način  delo steklo v red u  in  bo 
izpolnjeno v roku.

TOZD III — predsednik tov. De
želak Stane

V tej 0 0  se tru d i le tov. Muho- 
vičeva, da bi delo potekalo  v 
redu, vendar je  nezain teresiran  
p redsednik  tov. Deželak.

Tov. Muhovič Irena:
Tov. Deželak je  neaktiven. 

P redlagal je, da bi TOZD I II  p ri
ključili d rugem u TOZD, ker da je 
ta  0 0  p rem ajhna. Drugi m ladinci 
se s tem  ne strin ja jo . Tov. Deže
lak bi se rad  svoje funkcije rešil, 
s tem  se s tr in ja jo  tud i drugi m la
dinci. Po zam enjavi predsednika 
bi delo potekalo  bolje. Tov. Deže
lak je  tudi delegat občinske kon
ference in  se tud i tam  ne udele
žuje sestankov.

Tov. Kobal Anton:
Tov. Deželak je  vedno govoril, 

da je  p rem ajhno  število članov. 
Sam  sem  m nenja, da m lad inska 
organizacija m ora obsta ja ti, če 
so za to  pogoji. S tov. Deželakom 
pa sem  imel že problem e. Je član 
organov skupščine p o d je tja  in se 
je  udeležil se je šele na m ojo  p ri
silo.

Tov. Vidovič Franc:
Vodje TOZD so dolžni skrbeti, 

da v njihovi 0 0  delu jejo  DPO. 
Dolžnost predsednikov teh  orga
nizacij p a  je, da p ridejo  k vodji 
TOZD in se z n jim  posvetujejo , 
kako bodo skupno delali in ob
držali neko situacijo  v TOZD.

TOZD IV — predsednik tov. Sko
čir Mirko

Tov. Gornik:
Ta 0 0  je  najbo lj delovna. Iz te 

TOZD p rih a ja jo  predsedn ik i k ra
jevne skupnosti in  občinske kon
ference.

Tov. Skočir Niko:
Im eli sm o le en problem , ko 

član ZK ni hotel stop iti v m la
dinsko organizacijo. T rudili se 
bomo, da tak ih  nesporazum ov ne 
bo več. Im eli sm o že program sko 
sejo konference. P riznati m oram , 
da im am o podporo p ri sindikatu , 
ZK in vodji TOZD, vendar jo  do 
sedaj še nism o potrebovali.

Tov. Bezgovšek Tone:
Kako je  glede ev iden tiran ja  

m ladincev v OZD, ker so nekateri

eviden tiran i v k rajevn i skupno
sti?

Tov. G ornik:
M ladinci se lahko ev identira jo  

v obeh organizacijah, članarino 
pa p laču je jo  tam , k je r  so bolj 
aktivni.

TOZD V — predsedn ik  tov. Vre- 
tič B ranko

Tov. Volaj:
Tu je  delo enoizm ensko. P red

sedstvo je  aktivno, trenu tno  pa 
s ta  tu  dva problem a, in  sicer de
lo predsedn ika 0 0  in  delo sindi
k a ta  v TOZD V.

1. ZK, s ind ikat in  m lad inska 
organizacija tesno sodelujejo. 
P roblem  je  le sindikat. P redsed
n ik  s ind ikata  te  0 0  je  bil vab
ljen na sestanke, a se je  stalno 
opravičeval. K ar zadeva vodjo 
TOZD V in osta le  vodilne delav
ce, so prizadevni in  daje jo  pod
poro  m lad insk i organizaciji. Tov. 
Guzej je  bil navzoč n a  vseh se
s tank ih  in je  tud i sodeloval v 
razpravah.

2. Delo p redsedn ika tov. Vreti- 
ča je  zaenk rat prenehalo, če pa 
pogledam o v p retek lost, je  bil 
tov. V retič zelo aktiven m ladinec. 
N a zadnji se ji je  dejal, da ne bo 
več deloval v m ladinski organiza
ciji ko t predsednik , am pak  kot 
član.

Tov. Vretič Branko:
Delo v m lad insk i organizaciji 

sem  zapustil zarad i ponovnega 
vpisa v šolo in nim am  časa za 
bolj aktivno sodelovanje.

Tov. Gornik:
Šola ne m ore b iti b istven vzrok 

p renehan ja  dela v m lad insk i o r
ganizaciji.

Tov. Vretič Branko:
O bljubljam , da bom  odslej na

p rej deloval aktivno ko t v p re
tek lih  m esecih in  se oprav iču jem  
za neaktivnost.

Tov. Guzej Jože:
Glede sindikalne organizacije 

se s tr in ja m  s tov. Volajem . Sm a
tra li so, da bo aktiven, da bo lah
ko delal m ed delovnim  časom. 
Delno opravičilo so družinske 
razm ere, ni pa to polno opravi
čilo za popolno neaktivnost. Gle
de tov. V retiča pa m enim , da 
vpis v šolo ni opravičilo. Delu se 
lahko posveti k ljub  stud iran ju . 
Žalostno je  to, da član ZK n im a 
p repričan ja , da so akcije po
m em bne. E n član akcije  ne m ore 
sam  p rip rav iti in izvesti.

Tov. Drager Karl:
K ljub tem u, da delajo m ladinci 

na večizm enškem  delu, bi bili 
lahko bolj za in teresiran i za delo. 
Po m ojem  to ni popoln vzrok.

DSSS — skupne službe — pred
sednik tov. Petrič Vili

Tov. Petrič Vili:
Prvi mesec, je  bila delavnost v 

redu, kasneje pa so popustili. 
M ladinci se ne udeležujejo se
stankov, brez udeležbe na sestan 
kih pa ne m ore b iti delo uspešno. 
Na p rogram sko sejo so bili volje
ni p rav  vsi m ladinci naše 0 0 ,  se
s tanka  pa so se udeležili sam o 
tr ije  člani predsedstva . Pogoji za 
delovanje so, vendar nim a nihče 
pravega in te resa  za delovanje.

Tov. Gornik:
N apraviti je  treb a  ponovno ka

drovski pregled m ladincev, ki so 
že delali in stop iti v stik  s sindi
kalno organizacijo  in ZK.



VOLILNA IN PROGRAMSKA SEJA 
OBČINSKE KONFERENCE ZSMS HRASTNIK

Na osnovi praviln ika občinske 
organizacije ZSMS H rastn ik  in 
sklepa seje predsedstva OK ZSMS 
H rastn ik  je bila v četrtek, dne 30. 
10. 1975 ob 16. u ri v  sejni .sobi

Med drugim  je poudaril neresnost 
nekaterih  OO ZSMS pri evidenti
ran ju  članov za kom isije pri pred
sedstvu OK ZSMS, k i zaradi ta 
kega kadrovskega sestava, ki je

Delovno predsedstvo na programski in volilni seji OK ZSMS
Hrastnik

Delavskega doma v  H rastn iku 2. 
redna program ska in volilna seja 
občinske konference ZSMS H rast
nik. Seji je  prisostvovalo 60 dele
gatov iz ZSMS v  TOZD in OO 
ZSMS v KS im ostalih vabljenih. 
Seje so se udeležili tudi predstav
n ik i ostalih družbenopolitičnih or
ganizacij, m ed njim i sekretar OSS 
tov. Franci Kovač, predsednik OK 
SZDL H rastnik, tov. M arko Oro
žen, tov. B ranko Milinovič, p red
sednik SO H rastn ik  idr.

P redsednik OK ZSMS H rastn ik  
tov. Vili Zaletel je  v uvodnem  go
voru kritično ocenil delo občinske 
konference od n jene zadnje seje.

izhaja l dz osnovnih organizacij 
ZSMS tudi niso aktivno delale. 
Tudi KMD ni realizirala vseh za
danih  nalog. Delo m ladinskega 
K luba 67 je  vseskozi šepalo, prav 
tako pa je  kritično ocenil delo na 
vseh ostalih področjih OK ZSMS 
H rastnik.

S ekretar OK ZSMS pa je po
slal pismeno poročilo o delu OK 
ZSMS in  predsedstva v obdobju 
m ed obema konferencam a. Poro
čilo poleg kronološkega našteva
n ja opravljenih nalog in  akcij po 
posameznih mesecih precej realno 
in tudi kritično ocenjuje doseda
nje delo. Nekaj vzrokov za takšno

Programska seja ZSMS v DSSS
Dne 2. 10. 1975 je  bila sklicana 

program ska seja za OO ZSMS v 
DSSS. Na dnevnem  redu  je  bil 
program  dela za naslednje obdo
bje iin akcijski program  dela. Po 
pregledu program a dela in  akcij
skega program a sta bila oba so
glasno sprejeta.

Poleg tega pa smo tud i eviden
tira li člane ZSMS za Občinsko 
konferenco, te r  kandidate za ko
misije, ki delujejo v okviru Ob
činske konference.

Petrič Vili

delo je  objektivnega značaja, osta
lo pa je pretežno odraz neaktiv
nosti večjega dela mladine, k je r 
bo potrebno posvetiti veliko več 
pozornosti in  ažurnega dela m la
dim  v osnovnih organizacijah 
ZSMS. K akor predsednik je  tudi 
sek re tar nakazal potrebo po ad 
m inistrativni pomoči na sedežu 
OK ZSMS, kar im a precejšen 
vpliv  na relativno slabe rezultate 
dela.

V poročilu o MDA so bile k ri
tično ocenjene priprave na MDB, 
predvsem  pa nepolno številnost 
brigad, ki pa so k ljub  tem u do
segle dokaj dobre rezultate.

Delegati so v nada ljn ji razpravi 
d iskutirali o povezavi m ladih v 
družbenih organizacijah in društ
vih, o delu in  problem ih m ladih 
v  TOZD in  KS, p pom enu in  vlogi 
in form iran ja v ZSMS, o delu 
MDB in  m ladinskega K luba 67 . . .  
R azprava je  stekla tudi o predlo
gu okvirnega program a dela OK 
ZSMS H rastn ik  za obdobje okto

ber 75—oktober 76 in o predlogu 
operativnega program a dela OK 
ZSMS H rastnik za čas od oktobra 
75 do m aja 76. Oba program a sta 
bila z m anjšim i sprem em bam i in 
dopolnili sprejeta.

Na osnovi kadrovske politike so 
bile izvršene volitve v predsed
stvo OK ZSMS H rastnik. Novo 
predsedstvo OK ZSMS H rastnik 
sestavljajo: LAZNIK Stane, MU
HOVIČ Irena, SLANSEK Borut, 
PODKORITNIK M anja. PETRIČ 
Vili, VOLAJ Boris, VODEB Šte
fan. ZALEZINA Ljubo, ZALETEL 
Vili, GORNIK Slavko, GROHAR 
Bogdan, KALUŽA Ivo, KLEMEN 
Samo, SKOČIR Niko. TROTOV- 
ŠEK Irena. URBAJS Rija, BEZ- 
GOVŠEK Tone. Za sek re tarja  OK 
ZSMS H rastn ik  pa je bil izvoljen 
tov. VODEB Štefan.

Sedaj, po seji OK ZSMS H rast
nik je pred nam i zopet veliko na
log, ki pa jih  bomo lahko izpeljali 
le s skupnim i močmi.

TB

Seje OK ZSMS so se udeležili tudi predstavniki družbenopolitičnih 
organizacij in Skupščine občine Hrastnik

P O  M E J N IK IH  
N A Š E  R E V O L U C IJ E

V letošnjem  letu praznujem o 
30. obletnico zmage n ad  sovražni, 
kom. P rav  je, da se bolj ko t kdaj
koli prej spomnimo borcev, talcev 
in in te rn irancev  oziroma vseh 
tistih, ki so svoja življenja žrtvttu 
vali za svobodo, za 'boljši jutri.

Na osnovi tega in  sklapa pred
sedstva OK ZSMS H rastn ik  je 
M ladinske pohodne enote K am ni. 
ško-zasavskega odreda organizi
ra l pohod »Po m ejnikih naše 
revoucije«. Pohodniki so se zbrali 
v nedeljo 26. oktobra ob devetih 
zju traj p ri centralnem  spomeniku 
v H rastniku.

Tu smo s k ratko svečanostjo 
počastlili pad le borce', p r ižg a l 
sveče, nato p a  se odpravili na 
pot. Na poti do Menihove hiše 
smo obiskali dve spominski ploš
či. Tu smo se na skrom en način 
poklonili našem u narodnem u he
roju  Jožetu M enihu-Rajku, nato 
pa smo se razdelili n a  skupine. 
P rva je odšla k  spominski plošči

v  Praprotnem , druga pa k spo
minskim obeležjem čez Studence, 
čez Ano in  K atarino do spomin
ske plošče na Kalu. T re tja  skupi
na pa je  obiskala spominsko ploš. 
čo na Godbenem domu in spome
nik padlim  borcem v  Čečah.

Vse Skupine so na svoji pobi 
očistile spominska obeležja, pri
žgali sveče in  se tako poklonili 
žrtvam  NOB. Okrog poldne so se 
pohodniki zbrali na Kalu, se o- 
krepčali, nato pa se je MPE KZO 
razform irala. M anjša skupina 
pohodnikov je popoldne krenila 
še do spom enika skojevca Borisa 
Pusta, k jer smo se dalj časa za
držali p ri čiščenju spomenika.

Pohod je dokaj uspel, vendar 
je  treba 'izreči kritiko  vsem OO 
ZSMS, ki n a  pohod niso poslale 
predvidenega števila pohodnikov, 
saj bi bil pohod ob večji mno
žičnosti še bolj uspešen.

Tone Bezgovšek



Mladinci o naši organiziranosti
Ste že kdaj razm išljali, kako 

nasta ja  glas m ladih? Nič zato, saj 
m oram o o tem  razm išljati mi, ki 
smo za to zadolženi. Tako sem se 
n a  seji kom isije za Inform acije 
pri predsedstvu koordinacijskega 
sveta ZSMS Steklarne H rastn ik  
tudi jaz kot predsedujoči v ko
m isiji zadolžil, da to številko na
šega glasila (bolj ali m anj) obo
gatim  s svojim  prispevkom. In ta 
ko im ate tu  pred seboj razgovor 
z enim  izmed m ladincev v naši 

-organizaciji.
— Torej, za začetek nekaj oseb

n ih  podatkov!
— Sem Stojančič Dragiša. do

m a izpod Kozare, v m estu P rije 
doru. k jer sem prilezel na svet 10. 
m arca 1955. Pod legendarno Ko
zaro sem tudi preživel svojo rano 
m ladost, k je r sem tudi dokončal 
osemletko.

— In  kako si prišel v H rastnik?
— Po končanem  šolanju nisem 

n ik je r našel zaposlitve, zato sem 
se avgusta 72 kot mnogi drugi s 
prija teljem  odpravil »s trebuhom  
za kruhom « in  tako prišel v Slo
venijo. Moja pot se je ustavila v 
stek larn i H rastnik, k jer sem se 
redno zaposlil.

— Si v  začetku svojega dela na
letel na kakšne problem e?

— Ne, kakšnih posebnih pro
blemov ni bilo. Delal sem kot od- 
nršalec, če kaj nisem vedel, sem 
pač vprašal. Am pak nisem delal 
dclgo, ker sem m oral k vojakom. 
Sedaj pa delam  kot pihalec na A- 
banji.

— Kako pa je  v  sam skem  do
mu, k je r stanuješ?

— V našem  sam skem  domu je 
prava polomija. S tare postelje, 
staro pohištvo, ki je  že skoraj ne
uporabno. V sobi, k je r naj bi spa
la dva, jih  spi pet v nadstropnih 
posteljah. Pogrešamo predvsenS 
televizijo, pa kakšno mizo za na
mizni tenis. N eurejene razm ere v 
sam skem  domu bi m oralo naše 
podjetje čim prej urediti. K er je 
stan je  takšno, mnogi delavci od
hajajo, nekateri nedisciplinirani 
posamezniki pa mečejo slabo luč 
na celoten samski dom in s tem  
na vse nas. M ladinska organizaci
ja  bi m orala pom agati pri reše
van ju  problem a sam skega doma, 
saj v  n jem  živimo predvsem  m la
di delavci.

— Pa hrana?
— Jem  v menzi. Rekel bi to, da 

je hrana, kolikor je slaba abso
lutno predraga. Če bi bila hrana 
dobra, potem bi cena ne bila pre
tirana. V tovarni pa opažam, da 
top la m alica večkrat zam uja ozi-

' rom a prepozno pride, da nekateri

iicmimiiiimimuiiiumiiiiiimiiiiimiuiimimiiiii

Za »-NAGRADNI KVIZ ZNA- 
- N JA« iz priloge GLAS MLADIH 

smo do določenega roka prejeli 33 
■ rešitev. P ravilni odgovori so:

1. B France Prešeren
2. B Morfologija
3. A Isaac Newton
4. C Izohipse
5. C P ierre de Coubertin
Za pravilne odgovore so bili z 

žrebom nagrajeni naslednji reše
valci, ki prejm ejo:
1. nagrado (30 din) : BARIČ Franc
2. nagrado (20 din): DRAKSLER

Alojzija
3. nagrado (10 din) : BARIČ Adolf

N agra j encem čestitamo !

ostanejo brez nje. Mislim pa, da 
se bo to popravilo.

— Kako pa izkoriščaš svoj pro
sti čas?

— K adar je prim erno vreme, 
ponavadi igram o nogomet. Med 
drugim  igram  tudi v ekipi naše
ga sam skega doma. Drugače pa 
malo pohajkujem  okrog, po T r
bovljah. po Celju, posedam po go
stilnah. Dobro bi bilo, ko bi-imeli 
kak  klubski prostor, k je r bi se 
m ladi, iz steklarne kdaj pa kdaj 
zbirali in tako tudi jaz ne bi po
sedal po gostilnah.

— Sedaj živimo v času vsesploš
ne stabilizacije. Kako se delavci 
vključujejo v boj za stabilizacijo?

— Opažam, da smo vsi premalo 
resni glede tega, da naša stabili
zacija ostaja le na papirju , v 
praksi pa delamo kot prej, še več 
trošim o in naredim o še več od
padka.

— In  delo naše m ladinske orga
nizacije?

— O rganizacija slabo dela. Ra
zen izleta in Glas m ladih skoraj 
ni ničesar več opaziti. Moje miš
ljen je  je, da je  problem  v vodstvu 
naše organizacije. P rej je odločal 
ožji krog in je  delo gladko teklo 
oziroma je bilo saj videti tako. 
Sedaj pa se kresajo m nenja, ne
kako nismo enotni in  ne pridemo 
nikam or, predvsem  pa smo pre
m alo odločni.

— Omenil si izlet in  Glas m la
dih. Lahko poveš kaj o tem?

— Izlet je  k ar dobro uspel, ude
ležba je  bila, vendar je  bila ena 
napaka. Kosilo bi moralo biti ko
silo, ne pa voda z dvem a krom 
pirjem a in kosom kurje  bedre. Tu 
je  vodstvo naredilo napako, saj s 
kosilom skoraj nihče ni bil zado
voljen. V Glas m ladih pa bi mo
rali več pisati o problem ih m ladi
ne, kot so stanovanjska problem a
tika, presti čas . . .  Jasno pa je, da 
je  potrebno pisati tudi o delu

ZSM na vseh nivojih, predvsem  
pa hi m orali pisati o problem ih 
m ladine v  osnovnih organizacijah 
po TOZD. Tako bi m ladi Glas 
m ladih bolj brali kot ga sedaj.

— Pa bodočnost?
— K akšnih posebnih načrtov ni

mam. Sedaj bom šel delat izpit za 
m otorna vozila B kategorije, želel 
pa bi, da se problem  v  samskem 
dom u čim prej reši. In pa, da se

K akor vsako leto, se je  tudi le
tos jeseni pričel začetni plesni te 
čaj za m ladino v naši občini. Vsa
koletni organizator plesnega teča
ja  je KS ZSMS v naši tovarni.

P lesni tečaji so v  tem. času edi
n a  prava zabava in  razvedrilo za 
m lade v naši občini. Vsako leto je 
opaziti čedalje večje zanim anje 
za plesne tečaje. V začetnem  sta
d iju  organiziranja plesnih tečajev 
je  bilo bolj malo zanim anja. Ples
nim  tečajem  je  prisostvovalo sa
mo okoli 30 parov. V endar pa je 
zanim anje začelo naraščati in ta 
ko smo letos prišli na okoli 125 
obiskovalcev. Na plesnem tečaju 
se vsako leto pojavijo novi obrazi, 
ki so p rejšn ja leta samo zmigovali 
z glavo in  bili. proti plesnim  te
čajem. Končno pa so sami uvideli, 
da se danes brez osnovnega zna
n ja  plesa ne da več zabavati.

Vsakoletne plesne tečaje vodi 
naš dobri znanec iz L jubljane to 
variš P eter Štaut.
, P lesnega tečaja si ne moremo 

zam isliti brez plesnega venčka, ki 
je  zaključna prireditev vsakega 
tečaja. P rvi plesni venčki niso bi
li tako dobro organizirani kot so 
sedaj. Zanim anje za plesne venč
ke je v H rastn iku tako veliko, da 
na žalost mnogo zainteresiranih

naša m ladinska organizacija konč
no postavi na noge. P a seveda — 
večji OD, ki je  glede na druge de
lovne organizacije v  H rastn iku  in 
drugod res zelo nizek. To pa ni 
samo moja, am pak  je to želja sko
raj vseh delavcev.

S Stojančičem  sva končala raz
govor. A m pak im a prav. Se in še 
je problemov, ki jih  bomo m orali 
načeti. T. B.

občanov ostane brez kart, ker v 
naši občimi ne prem orem o dvora
ne, ki bi bila sposobna Sprejeti 
pod svojo streho več kot 200 lju 
di. Tako so plesni venčki, kot ne
kakšna in jekcija  za oživljanje 
družabnega življenja. Vsi doseda
nji obiskovalci venčkov s o . odha
jali domov več kot zadovoljni. Na 
začetku vsakega plesnega tečaja 
se ponavljajo  ista  vprašan ja: kdaj 
bo plesni venček? Iz tega je  raz
vidno, da je  zanim anje občanov 
za to prireditev zares veliko. Na 
enem  od prejšn jih  venčkov je  bil 
prisoten tudi plesni m ojster tov. 
M arolt iz L jubljane. D ejal je, da 
takšnega venčka, kot je  bil v 
H rastn iku  še ni doživel. Dodal je, 
da je venček spom injal na južno
am eriški karneval v Riu, kjer. se 
vsi ljudje enotno zabavajo in da 
je  to bila res enkra tna  atm osfera 
v dvorani. N jegovemu m nenju se 
je  pridružil tudi tov. Štaut.

Iz tega je  razvidno, da je  orga
nizacija plesnega tečaja in venč
kov že prišla takorekoč v kri KS 
ZSMS in  upam, da se boste v ve
likem  številu udeležili plesnega 
valčka, ki ga organiziram o ob za
ključku začetnega plesnega tečaja 
v soboto, 20. decem bra ob 19.30 v 
TVD Partizan. Vili Petrič
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NAGRADNI KVIZ ZNANJA GLAS i 
MLADIH 1

§ L Leta 1859 je  bila h uda  b itk a  p ri Sol- 
§ ferinu  v severni Ita liji. T ak ra t je  ostalo na 
I  bojišču  več kot 40.000 m rtv ih  in ran jen ih . V 
= b itk i je  sodeloval tud i m lad švicarski zdrav- 
!  nik, ro jen  1, 1828. T ri le ta  pozneje je  napisal 
I  knjigo »Spomini na Solferino« in  predlagal 
I  ustanovitev društva, ki bi pom agalo .ranjenim  
I  vojakom . 16 držav je  le ta  1864 podpisalo tako 
= im enovano ženevsko konvencijo. Leta 1901 je  
§ dobil Nobelovo nagrado za m ir. K ateri zdrav- 
!  nik je  bil pobudnik  za ustanovitev  Rdečega 
i  križa?
1 a) GRISGT
§ b) DUNAT
1 c) REYMONT
1 2. Grki niso vedeli, da je  čarovnica in da 
= je  posebej uživala, če je  ljud i sp rem in ja la  v
2 živali. Zdaj bodo tudi G rki n jene žrtve. Pri-
= jazno jih  je  povabila k obilni mizi, da bi jedli
= in pili. V vsako čašo p a  je  vsula čarobni 
= prašek.

To je  del H om erjevega epa »Odisej«. Po- 
= vejte  im e te čarovnice!
I  a) KARIBDA
I b) SCILA
I  c) KIRKA
§ 3. O lim pijska zastava po zasnovi PIERRA
= de COUBERTINA je  sim bol povezanosti vseh

petih  celin. S estavljena je  iz petih  barvnih  = 
krogov, k a te rih  barva  pom eni vsako celino S 
iri so m ed seboj povezane. (Npr.: črn i krog — =
A frika ,rum en  — Azija . . . )  K atera  barva  kro- § 
ga označuje A vstralijo? |

a) ZELENA I
b) MODRA I
c) RDEČA
4. SZ je  po  površin i daleč največ ja  država |  

na svetu. Po u red itv i je  SZ zvezna država in |  
je  sestav ljena iz 15 zveznih republik . Povejte, |  
k a te ra  je  največ ja  repub lika  te države!

a) SFSR R usija  =
b) SSR Bela R usija  =
c) SSR U krajina

5. Odločilni k o rak  za ustanovitev  med- 5
narodne delavske organizacije so napravili = 
28. 9. 1864 na m ednarodnem  zborovanju  de- = 
lavcev nekje v Evropi. Z borovanja se je  ude- = 
ležil tudi K arl Marx. Sklenili so ustanoviti = 
sta lno  m ednarodno  delavsko organizacijo  — =
I. INTERNACIONALO. K je je  bilo to zboro- = 
vanje? =

a) LONDON
b) PARIZ
c) MOSKVA

P lesn i te č a ji


